

TIN Pei Ling – Member of Parliament, Republic of Singapore



Pei Ling is an elected Member of Parliament in Singapore since 2011. In her 4th term now, she concurrently serves as the Chairperson of the Government Parliamentary Committee (GPC) for Transport, and a member of the GPC for Digital Development & Information and GPC for Trade & Industry and Finance. Issues that she actively champions include digital economy/ smart nation, public healthcare, elderly, youth, and women.

Professionally, Pei Ling is the **Co-President of Alpha Ladder Group**, a Singapore-based digital green group focused on creating a more inclusive and sustainable future and **MetaComp**, a leading Singapore-based digital asset platform, licensed and regulated by the Monetary Authority of digital Singapore (MAS) under the Payment Services Act. At MetaComp, Pei Ling is responsible for the Payments business division, strategic partnerships and corporate leadership. And at the Group, she plays a pivotal role in advancing the Group's vision and driving growth in the digital cross-border payment space.

Pei Ling's career is diverse, having held several senior corporate roles. Before joining Alpha Ladder Group, Pei Ling was the Managing Director for Strategic Partnership & Business Development at DCS, a MAS-licensed financial institution specializing in card and token payment solutions. In this role, she was instrumental in forging strategic alliances and expanding the company's market reach. Pei Ling was also the Chief Executive Officer of Business China, a Singapore non-profit organisation that harnesses the support of public sector and private enterprises to cultivate Singapore-China-savvy talents, strengthen Singapore-China networks, and grow the global connectivity of Singapore. At Grab, she was the Director for Corporate Development, supporting strategic acquisitions and contributing to the rapid expansion of one of Southeast Asia's leading tech companies. Additionally, Pei Ling was the Group Director of Corporate Strategy at Jing King (JK) Technology Group, now known as Adera Global, where she led the company's strategic initiatives. Early in her career, Pei Ling honed her expertise as a business consultant at Ernst & Young.

Pei Ling holds a Master of Business Administration from the University of Chicago Booth School of Business, one of the world's top business schools. She also earned a Bachelor of Social Sciences (Honours) through the University Scholars Programme at the National University of Singapore. Pei Ling is also a Lien Fellow under the Lien Ying Chow Legacy Fellowship program from Nanyang Technological University of Singapore.

陈佩玲 – 新加坡国会议员



陈佩玲 自2011年是新加坡的民选国会议员。已是第四届议员的她同时担任交通政府国会委员会（GPC）主席，以及数码发展 与 贸工及财政 政府国会委员会的成员。在国会，她关注的议题包括数字经济、智慧国家、公共医疗、老年人、青年和妇女。

在专业方面，陈佩玲是 **Alpha Ladder**集团 的联席总裁。该集团是一家以数字绿色为核心、致力于推动可持续与具包容性未来发展的企业集团；同时，她亦担任 集团子公司**MetaComp** 的联席总裁。**MetaComp**是新加坡领先的持牌跨境外汇与数字资产基础设施服务商，获新加坡金融管理局（MAS）依据《支付服务法》颁发牌照。作为**Alpha Ladder**集团的核心领导者，她积极推动集团愿景落地，带领跨境数字支付业务稳步拓展。

在加入 **Alpha Ladder** 集团之前，陈佩玲曾担任 **DCS** 战略合作与业务拓展总经理（该机构是受新加坡金融管理局监管的持牌金融机构）。她亦曾出任 新加坡通商中国（**Business China**）总裁，集合政商力量，培养双语双文化的新中通人才与企业，加强新加坡作为衔接中国与全世界的经济与文化桥梁。在 **Grab** 任职期间，她担任企业发展总监，参与战略收购及之后的合并项目。她还曾是精工集团（**Jing King Technology Group**，现为 **Adera Global**）企业战略集团总监，负责集团战略规划与执行。职业早期，她在 安永（**Ernst & Young**）担任商业顾问，积累了坚实的专业经验。

在学术方面，陈佩玲拥有 芝加哥大学布斯（**Chicago Booth**）商学院工商管理硕士学位，并通过新加坡国立大学 及博学者课程 获得 社会科学（荣誉）学士学位。她亦为新加坡南洋理工大学的连瀛洲基金会“连氏学者”。